
KILTSI PÕHIKOOLI HOOLEKOGU 
KOOSOLEKU 

PROTOKOLL NR 35 
  
Algus 28.10.19  kell 18.03 
Lõpp  28.10.19  kell 19.38 
 
Osalesid: Rein Möldre 

    Reelika Möldre 
    Reet Reimann 
    Eliise Kivistu 
    Kaie Kivistu 
    Tanel Kümnik 
    Natalia Tobreluts 
 

Puudus:  Katrin Laukse  
     
Kutsutud: Merje Leemets, Aare Treial 
 
Koosoleku juhataja: Rein Möldre 
Protokollija: Reet Reimann 
 
Koosoleku päevakord: 
 

1. Kokkuvõte 2018/2018 õ.a. ja ülevaade 2019/2020 õ.a. (M. Leemets) 
2. Kiltsi PK kodukord (M. Leemets) 
3. Kiltsi PK "Õpetajate ja tugispetsialistide ning teiste õppe- ja kasvatusalal 

töötavate isikute ametikohtade täitmiseks korraldatava konkursi läbiviimise 
kord" (M. Leemets) 

4. Kooli eelarvest  (M. Leemets) 
5. Jooksvad küsimused 

 
1.Kokkuvõte 2018/2019 õ.a. ja ülevaade 2019/2020 õ.a. 
 
Merje Leemets andis ülevaate möödunud õppeaastast. Lõpueksamid sooritati 100% 
edukalt. Matemaatikas tulemused üle vabariigi ja maakonna keskmiste. Edukad olid ka 3. 
ja 6. klassi eesti keele tasemetööd. Matemaatika tasemetöödes ei olnud kool valimis. 
Klassikursuste kordajaid ei olnud, 3 õpilast viidi üle mitterahuldava aastahindega. 
Tänavu lõpuklassis 7 õpilast, 1. klassis 12 õpilast, koolis kokku 72 õpilast. 
3. ja 4. klassi liitklassis 17 õpilast. Õppeaasta jooksul on juurde tulnud 3 õpilast. Oleks 
vaja osa tunde eraldi klassideks jagada, selleks puudub praegu võimekus.. 
 
Hoolekogu võttis info teadmiseks. 
  
 
 



2. Kiltsi PK kodukord 
 
Merje Leemets andis ülevaate kodukorda sisse viidud muudatustest. “Kiltsi PK 
kodukord” oli komisjoni liikmetele edasatud e-posti teel. 
Toimus arutelu. 
 
Hoolekogu võttis info teadmiseks. 
 
3. Kiltsi PK "Õpetajate ja tugispetsialistide ning teiste õppe- ja kasvatusalal 
töötavate isikute ametikohtade täitmiseks korraldatava konkursi läbiviimise kord" 
 
Merje Leemets tutvustas konkursi läbiviimise korda, dokument oli komisjoni liikmetele 
edastatud e- posti teel. 
Toimus arutelu. 
 
Hoolekogu kehtestas Kiltsi PK "Õpetajate ja tugispetsialistide ning teiste õppe- ja 
kasvatusalal töötavate isikute ametikohtade täitmiseks korraldatava konkursi 
läbiviimise korra". 
  
4. Kooli eelarvest 
 
Merje Leemets andis ülevaate 2019.a. eelarve täitmisest ja 2020.a. vajadustest. Seoses 
keskküttekatla põleti põhjaliku remondiga ning murutraktori lagunemisega suurenesid 
nende valdkondade kulud üle planeeritu ning uude eelarvesse vaja lisada uue 
murutraktori soetuskulud, kuna niidetavat pinda on üle 4,5 ha. Samuti vajab kool 
bussiootepaviljoni, kuna lapsed ootavad bussi väljas. Eelarve projekti  koostamisel on 
arvestatud küttekulude tõusuga. Arvestatud ka kooli aastapäeva üritusega kaasnevate 
kulutustega. 
Rein Möldre tõstatas uuesti välisvalgustuse vajalikkuse küsimuse. 
Toimus arutelu. 
 
Hoolekogu võttis info teadmiseks. 
 
5. Jooksvad küsimused 
 
Merje Leemets teavitas, et sellest õppeaastast koolikellaga enam ei helistata tunni lõppu, 
vaid õpetaja lõpetab tunni. Kaotatud on ka peale 3. tundi olnud pikk vahetund. Samas on 
mõlemad söögivahetunnid 20 minuti pikkused. 
Arutleti laste hammaste profülaktilise kontrolli korraldamise teemal ning ainetundide ja 
õpiabi läbiviimise teemal. 
Kooli aastapäeva üritus toimu 06. juunil 2020. Arutleti korraldamisega seotud küsimusi. 
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